



**Embassy of India
Kinshasa**

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

A l'occasion de la fête de l'Aïd Al Fitr, le Premier Ministre Indien, S.E. Narendra Modi, a adressé ses chaleureuses salutations à S.E. M. Ali Bongo Ondimba, Président de la République Gabonaise, par le biais d'une lettre en son nom propre et au nom du peuple Indien.

Dans sa lettre, le Premier Ministre indien rappelle qu'au cours du mois dernier, les musulmans de l'Inde et du monde entier ont observé le mois sacré du Ramadan et ont consacré du temps au jeûne et à la prière. Alors qu'ils se préparent maintenant à célébrer l'Aïd Al Fitr avec la ferveur traditionnelle, les peuples du monde entier se voient également rappeler les valeurs de fraternité et d'unité.

En cette occasion sacrée, le Premier Ministre Modi a prié pour la paix, l'harmonie, la santé et le bonheur des peuples du monde entier.

Kinshasa
20 Avril 2023.



**Embassy of India
Kinshasa**

PRESS RELEASE

On the auspicious occasion of the holy festival of Eid Al Fitr, the Prime Minister of India, H.E. Narendra Modi extended warm greetings to H.E. Mr. Ali Bongo Ondimba, President of the Gabonese Republic through a letter on his own behalf and the people of India.

In his letter, the Prime Minister of India conveyed that over the past one month, Muslims in India and across the world have observed the holy month of Ramadan and spent time in fasting and praying. As they now prepare for celebrating Eid Al Fitr with traditional fervour, people across the world also get reminded of the values of brotherhood and togetherness.

Prime Minister Modi, on this holy occasion, prayed for peace, harmony, good health and happiness for people across the world.

Kinshasa
20 April 2023.